
Sessió 11/07/2022
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 11 DE JULIOL DE 2022.

Hi assistissen les entitats i senyors/es següents:

Club Pilota Cocentaina: Joan Antoni Company i Albors, Cocentaina C.F.: Vicente Javier Fenollar Tomás, Centre 
Excursionista Contestà: Esteban Faus, Club Espeleologia i Escala Cocentaina: Mauro Muñoz, Club Ciclista 
Contestano: Vicente Belda Vicedo, Club Caza y Tiro La Moderna Contestana: Juan Ujaldon Reche, GRE Futbol 
Sala Castell de Cocentaina: Oscar Garcia Escriva, Club Patinatge Artístic Cocentaina: Montserrat Lucas Perez, 
Club Ajedrez Cocentaina: Joaquín Corbí Martí, Club Bàsquet Iris Contestano: Noelia Selles, Club 
Aeromodelismo Alcocer: Antonio Angel Pascual, Soca Run Club d’Esports de Muntanya: Patricia Gilabert Piera, 
Club de Judo Cocentaina: Jose Albadalejo Miralles, Penya Madridista El Comtat: Juan Silvestre Beneito, Club 
Ciclista Rafa Valls: Andrés Pascual Motos, G.P.M. Popular: Raimundo Montava Allouzi, G.P.M. Unides Podem-
Esquerra Unida: Bernardo Perez Palací.

President :
Octavio Cerdà Bernabeu

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina, a les dènou trenta-tres hores, del dia onze de juliol de 2022, es reuneixen a la sala polivalent 
al pavelló  del Poliesportiu Municipal, les persones i entitats esmentades, totes elles integrants de l’Assemblea 
del Consell Local d’Esports.

Abans d’iniciar l’assemblea, Octavio comenta que ha vingut en representació de la Pia Unió, Germán Palací,  
membre de la Pia i organitzador del Torneig Esportiu del Mig any de la Mare de Deu de Cocentaina. Demana 
que puga parlar i informar d’aquest torneig que tindrà representació de la gran majoria de membres del Consell  
d’Esports.

German comenta que des de l’organització del torneig i després de parlar amb Octavio i Iván, que durant el 
matí  del  dissabte  1  d’octubre  de 2022 tenim intenció  que es  puga dur  a  terme la  màxima participació  de  
modalitats esportives i que totes elles tinguen lloc a les instal·lacions del poliesportiu. El motiu de que estiga ací  
és per a presentar-se i per a comentar que des de l’organització estem oberts a poder dur a terme un gran matí  
d’esport i que puguen participar el màxim de xiquetes i xiquets del poble i voltants. Ja vos ha comentat Iván a  
molts de vosaltres la idea i la data i ara d’ací allí anirem parlant per anar tancant coses i que puga eixir el millor  
possible, que segur que sí.

1. Lectura i aprovació actes sessions anteriors.

Octavio.- Pregunta si hi ha alguna cosa de l’acta anterior a comentar.

No hi ha cap.

S’aprova l’acta de la sessió anterior.   
    
2. Subvenció local a entitats esportives de Cocentaina. 

Octavio.- comenta que varem tindre una reunió amb l’interventor de l’ajuntament i que com ja sabeu ha eixit  
publicat al BOP les bases reguladores de la subvenció als joves esportistes de Cocentaina. Aquestes es varen  
enviar a publicar pel BOP el dilluns 4 de juliol i han estat publicades el divendres  8 de juliol. Vos comente açò,  
perquè la subvenció local a clubs i entitats esportives de Cocentaina podria estar aprovada la setmana del 21-22  
de juliol, i si puguem enviar al BOP quant abans, podria estar publicat sobre el 27-28 de juliol. Així que vos  
informem d’açò per a que prepareu tota la documentació ja i així poder presentar-ho quant abans per si vos  
coincideix la data de presentació al mes d’agost. Sabem del problema que suposa el mes d’agost per a tots, 
però l’ajuda es té que pagar abans de que finalitze aquest any 2022, per això es tant important que tot el que  
podeu tindre ja preparat que ho mireu i així quan estiga el termini obert que ho presenteu.
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      Consell Local d’Esports

Vicent Belda.- pren la paraula per avisar de que la subvenció de diputació encara no sabem res els clubs, i de  
que la nostra va vinculada a d’aquesta.  

Ximo Corbi.- demana que per part de l’ajuntament i de la regidoria d’esports, que el que ha passat amb el tema 
de la subvenció de la temporada passada amb el cas del CD Contestano, que no torne a passar. Això va ser un 
tracte de favor per una persona que treballa en aquest ajuntament i açò no es pot consentir. Les subvencions 
s'han de eixir per a tots igual i que no alguna persona puga decidir quan ell creu oportú que isca la de la seua 
entitat involucrada.  

Octavio.- respon que la diferencia va estar en que unes són nominatives que van per altre lloc, i les de la gran  
majoria del consell són les ordinàries i per tant els períodes no han coincidit en absolut. Però si que estarem més 
damunt per a que isquen totes al mateix període de temps.

Esteban Faus.- comenta que si presentem la documentació a finbal de juliol i principi d’agost que no ens envien 
els requeriments en el mes d’agost, que els envien en setembre perquè sinó serà un gran problema per als  
clubs. 

3. Ordenança fiscal nova, temporada 2022-2023.

Iván.- pren la paraula per a comentar que en breu, ja que la segon o tercera setmana de juliol, entraran vigents 
les  ordenances  fiscals  reguladores  de les  diferents  taxes  de tots  els  serveis  que tenim al  poliesportiu  i  la  
regidoria d’esports. Com ja vos varem comentar en reunions anteriors,  el  més destacat per a vosaltres les  
entitats esportives, és el tema de la reserva d’instal·lacions per a fer ú durant tota la temporada esportiva i el  
tema del pagament d’aquesta taxa.

‘‘  2.-  TASA PARA CLUBS Y ENTIDADES DEPORTIVAS QUE UTILICEN LAS INSTALACIONES MUNICIPALES DURANTE LA 
TEMPORADA COMPRENDIDA ENTRE EL 1 DE OCTUBRE Y EL 30 DE SEPTIEMBRE DE CADA PERÍODO ANUAL (EXCLUIDA  
PISCINA) La reserva de las instalaciones del polideportivo municipal, por parte de los clubs y las entidades deportivas miembros del 
Consejo local de Deportes, para entrenamientos y/o competiciones oficiales deberá hacerse presentando solicitud a la coordinación 
de  deportes  en  el  mes  de  septiembre  anterior  al  inicio  de  la  temporada  .  Junto  con  esta  solicitud  se  tendrá  que  presentar, 
obligatoriamente, el listado de deportistas mayores de edad al objeto de liquidar de forma conjunta la tasa por el carnet de pistas que  
dará derecho a la reserva de instalaciones al club o entidad deportiva. La coordinación de deportes estudiará todas las solicitudes y  
asignará los horarios a cada uno de los clubes que hayan presentado la solicitud. Estos horarios entrarán en vigor en el mes de 
octubre y tendrán vigencia hasta el mes de junio siguiente (inclusive). La tasa a liquidar en un único recibo a la entidad deportiva será  
el resultado de multiplicar la tasa por carnet individual para mayores de 18 años por el número total de deportistas mayores de edad.  
Estarán obligados al pago de esta tasa todas las entidades con deportistas mayores de edad y con reserva de instalaciones. La cuota  
se liquidará en las oficinas del polideportivo municipal y deberá abonarse bien por datáfono en las propias oficinas del polideportivo, o 
bien a través de cualquiera de las entidades financieras colaboradoras.  El  plazo para la liquidación y pago será desde el  1 de 
septiembre hasta el 15 de octubre de cada año. ’’ 

En estar publicades vos enviarem junt a l’acta les ordenances noves.

4. Gala de Cocentaina 2023.

Joan Antoni Company.- pren la paraula per tornar a informar del que de moment sabem d’aquesta gala per a 
gener de 2023. Hi ha una assemblea convocada des del consell de participació ciutadana per al 28 de setembre  
en que allí ja estarà un poc tot més definit. Però ara el que realment importa són les aportacions que des de  
cada club podem anar fent arribar en aquest cas a Iván per a que en tancar una data limit puguem saber els  
nominats que tenim des d’esports, i poder votar en una de les nostres assemblees els que seran definitivament  
els que eixiran des d’esports per a la gala. 
 
Octavio.- vos enviarem també un dia limit de presentació de propostes que ens podeu fer arribar, les recopilarem 
totes i en una assemblea realitzarem la votació per a tindre des d’esports els nostres guardonats.
També aprofitem aquest punt per dir-vos que parlant Iván i jo, que des de la regidoria d’esports hem pensat i  
anem a proposar a Rafa Valls, ha sigut l’any de la seua retirada del ciclisme professional i ha tingut una gran  
trajectòria professional sempre en equips de primer nivell, cosa no gens fàcil. 
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5. Despatx extraordinari

Octavio.- sols comentar que les obres dels vestidors de la piscina està previst que finalitze al mes de setembre.  
Per alta banda ja està operatiu per a poder realitzar compres d’entrades i bons de piscina, i per poder realitzar  
les reserves per al tenis i frontenis tot de forma Online per internet.

      
6. Precs i preguntes.

Enviada per correu electrònic la intervenció de Ximo Corbi per a que conste a l’acta:

‘‘Ximo  Corbi.-  Vol  aclarir  algunes  de  les  coses  que  van  passar  en  l'última  Assemblea  on  es  van  tractar  les 
modificacions  dels  criteris  de  valoració  per  a  la  subvenció local  a  entitats  esportives,  i  que s'han vist  reflectides 
lamentablement en la Revista Cocentaina El Comtat.

1r Esmenta que tots els components de l'Assemblea del Consell Local d'Esports, en teoria, estem ací per a tractar de 
millorar l'esport contestà amb les nostres idees i propostes. Diu en teoria, ja que en la pràctica hi ha Assembleistes de 
diverses classes. Com per exemple: els que venen per a signar i voler que s'acabe la reunió prompte per a anar-se al  
més prompte possible; els que participen dient afirmacions falses o barbaritats que no es corresponen amb la realitat; 
els que escolten participant poc però amb idees i propostes vàlides (que per a ell tenen tot el respecte); i els que 
participen molt més com uns altres, inclòs ell mateix, amb les seues idees i propostes (la qual cosa també és molt 
respectable per a ell). 

I diu en la pràctica, ja que poc abans de començar la reunió, una Assembleista li va dir que no ho fera tan llarg. Al que 
ell va contestar, que el que més pressa tenia era ell ja que li estava esperant una persona per a un assumpte privat, i  
que hi havia assumptes importants que tractar. Diu que la sensació que li va donar aquesta Assembleista va ser que 
no li interessava l'assumpte important a tractar, que era un només en l'ordre del dia, amb la qual cosa anàvem a 
acabar més prompte que en altres reunions on hi ha més punts a tractar. Ja en la reunió, un altre Assembleista va 
comentar que les activitats que no són federades no es podien demostrar. En aquest moment, Ximo Corbí presenta 
una fotocòpia de l'última pàgina de la Revista Cocentaina El Comtat de Desembre de 2021, juntament amb aquesta 
Revista, on ix la publicitat de diverses activitats del Club d'Escacs Cocentaina que no són federades, demostrant així 
que el que va dir aquest Assembleista no és cert. I diu que les activitats no federades sí que es poden demostrar, ja  
que hi ha fotos, publicitat, classificacions, i que la Regidoria d'Esports pot requerir als interessats que ho aporten. Una 
altra cosa és que la Regidoria d'Esports i la majoria de l'Assemblea no vulguen incloure les activitats no federades en 
els criteris, cosa que succeeix, i que per a Ximo Corbí és un error ja que són despeses que també tenen les entitats i  
que a vegades són importants,  com va explicar  l'entitat  Soca-Run.  En aqueixa reunió sobre els criteris,  un altre 
Assembleista va dir que li era igual si es donava més punts o no a la màxima categoria autonòmica i nacional com 
proposava  Ximo  Corbí.  En  aquest  moment,  Ximo  manifesta  que  aquest  no  és  un  argument  vàlid  per  no  estar 
argumentat, i que el que va votar la majoria dels Assembleistes al no incloure'l és “tirar-se pedres contra la seua pròpia 
teulada”, és a dir, perjudicar-se ells mateix i se'ls girarà en contra quan arriben a aqueixes màximes categories.

2n Indica que l'Assemblea és la sobirana perquè els Assembleistes aporten idees i propostes perquè es debaten i es 
voten. Ell va presentar una dins del termini, i per tant, tenia dret al fet que els altres Assembleistes la conegueren, es 
debatera i que es votara sobre la mateixa. L'error per a ell, va estar en el fet que el Regidor i el Coordinador no 
posaren Deliberació i Votació en l'ordre del dia sobre els criteris de valoració (a l'haver més propostes), ja que només 
van afegir Votació, amb la qual cosa la proposta de Ximo anava a quedar sense conèixer-se en l'Assemblea. Davant la 
seua insistència, se li va donar la paraula per a exposar-la, si bé notava una certa pressió per part del Regidor i alguns 
Assembleistes perquè no ho fera tan llarg. Esmenta que no va parlar tant de temps seguit ja que va ser interromput en 
alguns casos pel Regidor, el Coordinador, i altres Assembleistes per a manifestar les seues opinions sobre l'exposició 
que estava fent, la qual cosa no li va semblar malament. També va haver-hi moments de votació sobre les seues 
propostes, que els Assembleistes no van secundar, i el més increïble per a ell, sense cap argument vàlid en contra.

3r I conclou que el pitjor va ser que quan li quedava un últim punt per exposar, el Regidor d'Esports li va llevar la 
paraula per a realitzar la votació. Indica que això és una falta de respecte a una persona que està en l'ús de la seua 
paraula. I per això es va alçar i es va anar, ja que a més d'això, la impressió que li va donar és que per al Regidor la 
proposta que va presentar li era igual i que volia imposar la seua. Sobre la seua marxa, esmenta que va sentir una 
Assembleista dir “mira ja s'ha enfadat com els xiquets”. En aquest moment Ximo explica que aquesta persona “no 
s'assabenta de la pel·lícula”, és a dir, que en democràcia quan algú està fent ús de la paraula cal deixar-li acabar.
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Octavio.- Li manifesta a Ximo Corbí, que per a ell la falta de respecte per a l'Assemblea és que s'alçara i s'anara, i que  
a més demanara la dimissió per al Coordinador d'Esports és també una altra falta de respecte. I el que no es pot fer és 
que una persona monopolitze tota la reunió parlant durant tres hores.

Ximo Corbí.- Li contesta que si el Coordinador recolza al Regidor en el que va passar també ha de demanar la seua 
dimissió, encara que no li agrade demanar-la, ja que reconeix que Iván és una persona molt competent i eficaç. Sobre 
les faltes de respecte cadascú té la seua opinió, i que si a ell li lleven la paraula quan està fent ús d'aquesta, no tenia 
sentit estar on no li deixen parlar, i per això es va anar. Sobre monopolitzar una persona la reunió parlant tres hores, 
això és una exageració. Si al que es refereix és parlar molt de temps seguit una persona, estàvem en una exposició 
que pot resultar llarga, però que ja quedava un sol punt. Esmenta que en altres reunions ha sentit parlar durant bastant  
temps a Assembleistes donant les seues opinions, i ningú li ha llevat la paraula, i que encara que a vegades per a ell 
podria semblar que ho fera llarg, ell ho ha respectat escoltant per a assabentar-se dels seus arguments i discernir si 
està conforme o no amb ell.

Octavio.- Li contesta que Assembleistes que parlen molt ací no els ha vist, igual estem parlant de Consells diferents.  
Però que si s'ha sentit malament per haver-li llevat la paraula, que ho lamenta, i que no era la seua intenció fer-li sentir 
malament. Pregunta si algú vol dir alguna cosa sobre el comentat per Ximo Corbí. Cap Assembleista intervé sobre 
aquest tema.’’

        
Vicent Fenollar.- comenta que si podem preguntar, al departament que corresponga, per com està el tema del  
cas de la subvenció de la seua entitat esportiva de la temporada que ja ha finalitzat, la del Cocentaina C.F.   
 
I no havent més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20:35 hores, dels quals, com a secretari, que ho 
confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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